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BRM.0012.12.3.2021 

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty Rady Miasta Zabrze z 8 lipca 2021 roku 

1. Rozpoczęcie posiedzenia komisji o godz. 14.00. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. Obecni na posiedzeniu radni – wg załączonej listy 

obecności. 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń. 

4. Temat obrad: sprawy sesyjne.  

5. Sprawy bieżące, korespondencja. 

6. Wnioski/Opinie komisji.  

Ad. 2 

Prowadzący obrady, radny Sebastian Markisch, przewodniczący Komisji Oświaty, otworzył posiedzenie i 

po sprawdzeniu kworum stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 3 

Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia przedsesyjnego 16 czerwca 2021 roku. 

Ad. 4 

Komisja Oświaty opiniowała następujący projekt uchwały:  

Projekt uchwały nr 3 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Zabrze oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 

podstawowych, z wyjątkiem specjalnych, mających siedzibę na obszarze Miasta Zabrze. 

Treść projektu uchwały omówiła pani Ewa Wolnica, naczelnik Wydziału Oświaty. 

Opinia Komisji Oświaty: za – 9 głosów. 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych oraz 

szkół specjalnych, prowadzonych przez Miasto Zabrze z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych 

i specjalnych mających siedzibę na obszarze Miasta Zabrze, prowadzonych przez inne organy 

prowadzące. 

Treść projektu uchwały omówiła pani Ewa Wolnica, naczelnik Wydziału Oświaty. 

Opinia Komisji Oświaty: za – 9 głosów. 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Zabrzu na rok szkolny 

2021/2022. 

Treść projektu uchwały omówiła pani Ewa Wolnica, naczelnik Wydziału Oświaty, a radni dopytywali o 

sposób określenia ceny paliwa, termin, kiedy dokonywano jej analizy oraz możliwość jej zmiany w 

przypadku znacznej różnicy w porównaniu do bieżących cen paliwa. 

Opinia Komisji Oświaty: za – 7 głosów, wstrzymało się- 1 głos, 1 osoba (radny Grzegorz Olejniczak) nie 

zagłosowała. 

Więcej projektów uchwał Komisja nie opiniowała. 

Ad. 5 
Radni dyskutowali jeszcze w sprawach bieżącej działalności Rady. Radnym przedstawiono jeszcze 

projekt uchwały przygotowany z inicjatywy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w sprawie petycji 

nr BK.152.13.2021, nad którym nie podjęto dyskusji. 

Ad. 6 

Komisja nie przyjmowała żadnych wniosków. 

7.Zakończenie obrad o godz. 15.00. 

Wobec braku dalszych kwestii obrady zakończono. 

 

Protokołował  

Marcin Rathai          Przewodniczący  

Sebastian Markisch  

 

 


